
Zápisnica 

zo  7.zasadnutia OZ Obce Iliašovce 

konaného dňa 6.10.2023 
 

Prítomní: Anna Frankovičová, starostka obce 

poslanci OZ – Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, Ladislav Petrek  

Neprítomní: Martin Ambroz, Igor Štrauch, Marcel Šefčík, 

Ďalší prítomní: HK Andrea Čopianová,  

Zapisovateľ: Alena Gajdošová 

Overovatelia zápisnice: Marcel Podracký, Erika Marhefková 

 

Návrh programu: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Predaj majetku obce na základe žiadosti p. Jozefa Kelemeca 

6. Predaj majetku obce na základe žiadosti p. Stanislava Jeseňáka 

7. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

8. Návrh zmluvy o odbere a uložení výkopovej zeminy 

9. Správa HK z vykonanej kontroly 

10. Návrhy a možnosti novej IBV v obci 

11. Prerokovanie petície občanov na chov psov a zisteného stavu 

12. Plánované výzvy na investičné projekty 

13. Vyhodnotenie akcie BIK 2023 

14. Diskusia 

15. Uznesenie 

16. Záver 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia 
Starostka obce Anna Frankovičová otvorila zasadnutie, privítala poslancov a ďalších prítomných.  

 

K bodu 2: 

Schválenie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou a 

materiálmi v elektronickej podobe. Starostka informovala, že program bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovom sídle obce v zákonom stanovenej lehote. Opýtala sa, či má niekto návrh na zmenu programu. 

Zmena programu nebola navrhnutá. Za návrh programu zasadnutia dala hlasovať. 

Hlasovanie: 

Za: 4 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, 

Ladislav Petrek 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Martin Ambroz, Igor Štrauch, Marcel Šefčík 

Obecné zastupiteľstvo v Iliašovciach schvaľuje program zasadnutia. 

OZ prijalo uznesenie č. 40/7/2023.  

 

K bodu 3: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľa bola určená Alena Gajdošová a za overovateľov boli určení: Marcel Podracký, Erika 

Marhefková  



K bodu 4: 

Schválenie návrhovej komisie 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Ladislav Petrek, Vladimír Šivec 

Starostka dala hlasovať.  

Hlasovanie: 

Za: 4 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, 

Ladislav Petrek 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Martin Ambroz, Marcel Šefčík, Igor Štrauch 

OZ prijalo uznesenie č. 41/7/2023 

 

K bodu 5. 

Predaj majetku obce na základe žiadosti p. Jozefa Kelemeca 
Starostka prečítala uznesenie  č.3/2023 zo stretnutia 28.6.2023 komisie financovania, rozpočtu 

a nakladania s majetkom obce. Spôsob odpredaja bude podľa osobitného zreteľa. Pán Kelemeca má 

záujem odkúpiť pozemok o výmere 31 m2  z prac.č. C-1329, vlastníctvo obce, (vznikne parc.č. C-

1329/2)  a vytvorí sa tým prístup k novostavbe RD na pozemku  parc.č. C-1142/2, na LV č.506. Určila 

sa cena odpredaja 10,-EUR / m2. 

Starostka dala hlasovať..  

Hlasovanie: 

Za: 4 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, 

Ladislav Petrek 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Martin Ambroz, Marcel Šefčík, Igor Štrauch 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo. 
OZ prijalo uznesenie č. 42/7/2023 

 

K bodu 6. 

Predaj majetku obce na základe žiadosti p. Stanislava Jeseňáka 
Pozemok už bol riešení na predchádzajúcom OZ, parc.č. C KN 289/4 o výmere 145 m2. Zo zasadnutia 

komisie FiRoNa zo dňa 28.6.2023 bolo komisiou odporučené prevod majetku v zmysle §9a ods.8 písm. 

e)  zákona č. 138/1991Z.z. a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, uznesenie komisie č. 2/2023.  

Starostka konštatuje, že prišiel p.Šefčík  a od tohto bodu sú prítomní 5 poslanci.  

Bol daný návrh odpredaja:  50% z ceny 10,-EUR/m2, teda 5,-EUR za m2. 

Starostka dáva hlasovať.  

Hlasovanie: 

Za: 5 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, 

Ladislav Petrek, Marcel Šefčík, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Martin Ambroz, Igor Štrauch 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo. 
OZ prijalo uznesenie č. 43/7/2023 

 

K bodu 7. 

Rozpočtové opatrenie 2/2023 
Starostka predniesla a zobrazila rozpočtové opatrenie na premietacej tabuli. Dorovnanie do skutočných 

výdavkov. Vyzvala prítomných na položenie otázok. Rozpočtové opatrenie bolo poslancom vopred 

zaslané ako materiál na OZ.  Neboli vznesené žiadne pripomienky.  

Starostka následne dala hlasovať.  

 



Hlasovanie: 

Za: 5 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Podracký, 

Ladislav Petrek, Marcel Šefčík 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Martin Ambroz, Igor Štrauch 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo. 
OZ prijalo uznesenie č. 44/7/2023 

 

 

K bodu 8. 

Návrh zmluvy o odbere a uložení výkopovej zeminy 
Firma Tomifa predložila obci návrh zmluvy o odbere a uložení výkopovej zeminy, ktorú zároveň dostali  

poslanci vopred k dispozícii ako podklady k OZ. Bolo potrebné prerokovať cenu za uskladnenie 

výkopovej zeminy, ktorú spoločnosť Tomifa vyvezie na obecné pozemky uvedené v návrhu zmluvy. 

V uvedenej zmluve, v článku III. Odplata, poslanci navrhli uviesť „bezodplatne“.   

Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie: 

Za: 4 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Šefčík, 

Ladislav Petrek, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Marcel Podracký 

Neprítomní: 2 Martin Ambroz, Igor Štrauch, 

OZ prijalo uznesenie č. 45/7/2023 

 

K bodu 9. 

Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly 
Hlavná kontrolórka p. Čopianová vypracovala správu, ktorú zároveň mali poslanci k dispozícii vopred 

elektronicky ako podklad k OZ na oboznámenie sa. K danej správe nemali poslanci žiadne pripomienky. 

Následne prebehlo hlasovanie. 
Hlasovanie: 

Za: 5 Vladimír Šivec, Erika Marhefková, Marcel Šefčík, 

Marcel Podracký, Ladislav Petrek,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Martin Ambroz, Igor Štrauch, 

Obecné zastupiteľstvo Obce Iliašovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra  

OZ prijalo uznesenie č. 46/7/2023 

 

K bodu 10. 

Návrhy a možnosti novej IBV v obci  
Na poslednom OZ bolo konzultované, že najlepšia možnosť novej IBV by bola nad domami od č.d. 169 

po č. d. 159.  Bolo aj výjazdové stretnutie komisie  pre investície, výstavbu a územné plánovanie, v júli 

v Košiciach,  p.Šefčík,  p.Šivec, pre usmernenie v tejto záležitosti.  

Starostka navrhla ďalšie pracovné stretnutie, investičnej komisie a taktiež ostatných poslancov. Do 

stretnutia je potrebné si podrobnejšie prejsť dotknuté pozemky. 

 

K bodu 11. 

Prerokovanie petície občanov na chov a zisteného stavu 
Občania podali petíciu, chov väčšieho počtu psov v rodinnom dome a ich neustály brechot, prezistenie 

stavu povolenia prípadnej chovnej stanice, bezpečnosti v okolí RD. Starostka informovala OZ, že 

prebehlo prešetrenie tohto stavu na mieste a o potrebe vypracovania VZN.  

 



K bodu 12. 

Plánované výzvy na investičné projekty 
Starostka informovala poslancov o vyhlásených výzvach, do ktorých by sa obec mohla zapojiť.  

- výstavba ČOV -1.termín sa nestihne, nakoľko nie je ešte vydané stavebné povolenie, reálny je 2.termín. 

- rekonštrukcia ZŠ – 8% spoluúčasť 

- rozšírenie kapacít MŠ – 100% plnenie 

Starostka pošle poslancom link na dané výzvy. 

 

K bodu 13. 

Vyhodnotenie akcie  BIK 2023 
Starostka – dostali vyúčtovanie mailom pred OZ spolu s podkladmi na OZ..  

 

K bodu 14. 

Diskusia  
Návrhy akcie a stretnutia: v týždni 23.-27.10. poslať pracovné veci poslancom 

29.10.2023 o 15:00 – úcta k starším 

16.11.2023 – OZ a stretnutie komisie 1 týždeň predtým, alebo v týždni od 20.-24.11. 

1.12.2023 – potrebná pomoc pri výzdobe (3.12.2023 – 1.adventá nedeľa) 

9.12.2023 – Mikuláš a vianočné trhy 

14.12.2023 – posledné OZ v tomto roku 

15.12.2023-  vianočný večierok 

Poslanec M. Šefčík sa informoval vo veci prístupu k detskému ihrisku, nakoľko v tomto roku bolo 

niekoľko silných dažďov (konkrétne aj 14.09.2023) a príjazdová komunikácia bola pre občanov takmer 

neprejazdná z dôvodu stojacej dažďovej vody. M.Šefčík apeloval, aby sa situácia riešila a to nie z 

dôvodu, že v blízkosti prístupovej komunikácie sa nachádza pozemok poslanca, ale z dôvodu, že ide o 

prístup k detskému ihrisku. Preto je nevyhnutné do budúcna riešiť vzniknutú situáciu. Následne vlastníci 

súkromnej prístupovej cesty vedúcej k rodinným domom, ktorá je v susedstve s príjazdovou 

komunikáciou k detskému ihrisku budú riešiť napojenie na obecnú prístupovú komunikáciu vlastným 

spôsobom a z vlastných zdrojov. Starostka informovala OZ, že je to už v riešení, bagrom sa to upraví, 

následne zhutní, vyspáduje + odtok.   

 

K bodu 15. 

Uznesenia 
Starostka prečítala znenia uznesení schválených na tomto zasadnutí. 

 

K bodu 16. 

Záver 
Starostka obce Anna Frankovičová vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za ukončené a 

poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísal: Alena Gajdošová  .......................... 

 

......................................... 

     Anna Frankovičová 

            starosta obce 

 


